
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη,16/02/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Πλημμελής συντήρηση της παλαιάς Εθνικής Οδού Αντιρρίου – 

Ιωαννίνων» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Καταγγελίες σε τοπικά μέσα ενημέρωσης αναφέρουν ότι, πολλά τμήματα της παλαιάς 
Εθνικής Οδού Αντιρρίου – Ιωαννίνων, που εντάσσονται στα συνοδά έργα της Ιόνιας 
Οδού, δεν έχουν ακόμη παραληφθεί διοικητικά, με αποτέλεσμα να καταγράφεται, έκτοτε 
(από το 2017 δηλαδή μέχρι σήμερα), η πλημμελής συντήρησή τους. Ανάλογη με την 
εικόνα του κόμβου του Κεφαλόβρυσου, (ελλιπής φωτισμός κ.τ.λ.), όπως καταγγέλλεται, 
είναι η κατάσταση και στον κόμβο Χαλαζιά, αλλά και στον κόμβο της Αγριλιάς, έξω από 
το Μεσολόγγι. Τους προηγούμενους μήνες, έχουν καταγραφεί κάποιες μικρές 
παρεμβάσεις από την πλευρά της Περιφέρειας, σε κάποια σημεία, αλλά η ολοκληρωμένη 
συντήρηση εκκρεμεί ακόμη, όπως, εξάλλου, η διοικητική παραλαβή. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Ποιοι είναι οι ακριβείς λόγοι της καθυστέρησης της διοικητικής παραλαβής από την 
αρμόδια Περιφέρεια της ως άνω οδικής αρτηρίας; 
 
2. Προτίθεσθε να προβείτε άμεσα στην δρομολόγηση των απαραίτητων διαδικασιών 
συντήρησης και αποκατάστασης της ως άνω, παλαιάς Εθνικής Οδού Αντιρρίου – 
Ιωαννίνων, προκειμένου να βελτιωθούν οι συνθήκες μετακίνησης των κατοίκων της 
περιοχής, καθώς και των επισκεπτών της; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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